
Augusztus 20.
Kőbányán szól a blues…

Kőbánya zenei múltja és jelene és reménybeli jövője
nemcsak arra kötelez bennünket, hogy a fiatal
tehetségekkel foglalkozzunk, nekik lehetőségeket kínáljunk,
hanem arra, hogy egy blues fesztivállal ünnepeljük meg az
itt élő és az innen elszármazó zenészeket. Kovács Róbert
Kőbánya polgármestere, Póka Egon a Kőbányai zenei Stúdió
igazgatója és Joós Tamás a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai
Kulturális Központ igazgatója ötletéből valóság lesz, hisz
201 3. augusztus 20-án az Óhegy parkban „Augusztus 20. –
Kőbányán szól a blues” címmel zene fesztivál kerekedik
olyan neves együttesekkel és előadókkal mint: Hobó és
bandája (Póka Egon, Hobo Földes László); Tátrai trend
(Tátrai Tibor); Ferenczi György és a Rackajam; Anna and The
Barbies; Babos Gyula; a Kőbányai zenei Stúdió növendékei
Forrás: Kőbánya.hu

Spanyolországban mutatkozott be a
kőbányai kosárakadémia

Rangos nemzetközi tornán vett részt a Kőbányai Darazsak
U1 6-os lány csapata a spanyolországi Lloret de Marban július
elején, ahol három spanyol, egy olasz és egy holland
csapattal mérte össze tudását. Tatár István edző vezetésével
a lányok egy remek hangulatú, színvonalas tornán
emlékezetes és nagyszerű pillanatokat átélve fölényes
győzelmeket arattak. A veretlen csapat tornagyőzelmével
eredményesen debütált a kőbányai Zsíros Tibor Kosárlabda
Akadémia, mely ezzel a névvel először vett részt hivatalos
rendezvényen. Részletek a Darazsak honlapján:
www.darazsak.hu
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Igazgatási szünetaPolgármesteriHivatalban

A Kőbányai Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában igazgatási
szünetet tartanak 2013. július 15-étől augusztus 9-éig. Július 22. és
augusztus 2. között az ügyfélfogadás a Hivatal minden szervezeti
egységében szünetel. Az anyakönyvi ügyekért felelős szervezeti
egység, valamint az Ügyfélszolgálat ügyeletet tart az alábbi időben:
hétfő8.30 - 17.00; kedd 8.30 - 15.00; szerda 8.30 - 16.00; csütörtök8.30 -
15.00; péntek 8.30 - 12.00 Az anyakönyvi ügyekért felelős szervezeti
egységben a születéssel, valamint a halálesettel kapcsolatos ügyek
intézésére lesz lehetőség. 2013. július 15. és 19. között, valamint 2013.
augusztus 5. és 9. között a szokásos ügyfélfogadási időtől eltérően az
anyakönyvekért felelős szervezeti egysége, valamint az
Ügyfélszolgálat korlátozott idejű ügyfélfogadást tart az alábbi időben:
hétfő 12.30 - 16.00; kedd 10.00 - 13.00; szerda 10.00 - 14.00; csütörtök
13.00 - 15.00; péntek 10.00 – 12.00 A Hivatal más szervezeti
egységeinél az ügyfélfogadás szerdai napon 10.00 órától 14.00 óráig
tart a többi napon az ügyfélfogadás szünetel. Az igazgatási szünet a
Budapest Fővárosi Kormányhivatal X. kerületi Hivatalára (Havas Ignác
u. 1 . sz. alatt, valamint az Endre u. 10. sz.) nem vonatkozik. A
Kormányhivatalhoz tartozó szervezeti egységek nyitva tartása a
Kormányhivatal honlapján tekinthető meg. A Hivatal kéri az
állampolgárokszívesmegértésétéstürelmét.

KátyúztakaKertvárosban

Kőbánya kertvárosi részén tavasszal hívtak össze lakossági fórumot,
melyen többen kifogásolták a Jászberényi út szomszédságában
található szerviz út állapotát. Igazi összefogással valósult meg a
felújítás, miután a fórumon részt vevő Dr. György István,
városüzemeltetésért felelős főpolgármester-helyettes ígéretet tett az
útszakasz mielőbbi rendbetételére. Agócs Zsolt önkormányzati
képviselő szemléletes fotóival és az összegyűjtött lakossági
észrevételekkel együtt a főpolgármester-helyettes a BKK Közút Zrt-t
kérte, hogymihamarabb járjon el az útszakasz felújításában. Amunkák
befejezési határidejét június 30-nak jelöltékmég, amit a szakemberek
betartottak: megtörtént az érintett útszakasz határidő előtti
rendbetétele.Forrás:Kőbánya.hu

Házhozmenőszelektívhulladékgyűjtési
rendszer:átadtákazötvenezredikkukát

Egy kőbányai családnak adta át június 20-án Dr. György István
városüzemeltetésért felelős főpolgármester-helyettes az
ötvenezredik szelektív hulladékgyűjtőt. A márciusban indult projekt
jövő évvégi befejezéséig összesen 403.000 szelektív kukát osztanakki
a fővárosi háztartásoknak. Afőpolgármester-helyettes egypalackprést
is átadott ajándékként a kisgyermekes családnak. „Ezzel is szeretnénk
felhívni a figyelmet arra, hogy a palackokat, papír- és fémdobozokat
minden esetben összenyomva érdemes kidobni a kukákba. Számos
helyről érkezett ugyanis visszajelzés, hogy sűrűbb szállításra volna
igény, mert hamar megtelnek az edények. Erre sajnos a jelenlegi
keretek között nincs lehetőség, de kis odafigyeléssel, a kidobott
palackok összepréselésével rengeteg hely megspórolható.” – hívta fel
a figyelmet Dr. György István. A cél egy környezettudatos,
környezetbarát és költségtakarékos közszolgáltatás biztosítása
valamennyi fővárosi lakos számára annak érdekében, hogy tartósan
csökkenteni lehessen a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási díjakat –
hangsúlyozta. „Mivel az FKF Zrt. a szelektív hulladékokból származó
bevételét teljes mértékben visszaforgatja a hulladékgyűjtésbe, ezért
amennyiben a lakosság is partner a szelektív gyűjtésben, tartósan
csökkenteni lehetaközszolgáltatási díjakat”–tettehozzá.

Új csuklós85-ösVolvobuszok

Újabb korszerű, alacsonypadlós Volvo buszokkal bővült a budapesti
buszpark. Forgalomba állt ugyanis a 25 db-ot számláló, használtan
Svájcból vásárolt, de akadálymentes, légkondicionált,
környezetkímélő buszflotta első néhány darabja. A buszok első
napjaikban a 85-ös és a 201E-202E vonalakon teljesítettek
szolgálatot, jellemzően a jövőben is a X., XVI., XVII., XIX. kerület
vonalain találkozhatnak majd velük az utasok. A Fővárosi
Önkormányzat és a Budapesti Közlekedési Központ elkötelezett a
buszflotta megújítása, és ennek keretében az alacsonypadlós,
korszerű autóbuszok arányának növelése mellett. Az autóbuszok a
komfortérzet növelése és a magasabb színvonalú szolgáltatás
érdekében kisebb átalakításokon estek át: elektronikus
jegykezelőkkel, új kijelzőkkel és a FUTÁR dinamikus utastájékoztató
rendszerével látták el azokat, valamint új, a fővárosi buszpark
megújulását is jelképező égszínkék fényezést is kaptak. A beszerzés
honosítással együtt számított egy buszra eső teljes költsége
nagyjából megegyezik a 18-19 éves elavult, magaspadlós buszok
vázfelújításának költségével. Ebben az esetben viszont Budapest
alacsonypadlós, légkondicionált, fiatalabb és egy kategóriával
környezetkímélőbb motorral rendelkező autóbuszokat kapott,
amelyek jól illeszkednek a jelenlegi járműpark összetételébe, és
kényelmesebb, komfortosabb és biztonságosabb utazást
teremtenekazutasoknak.
Forrás:Dr. György István kőbányai országgyűlési képviselőhonlapja
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Régi problémák - új megoldások
Írta: Weeber Tibor alpolgármester

Az elmúlt időszak eseményei arra indítottak, hogy
nyíltan beszéljünk Kőbánya lakosságával az
önkormányzat tulajdonában lévő lakásállományról, a
bérlakásaink állapotáról. Mára kerületünk
folyamatosan romló lakásállománya mellett évente
700 millió forint összegű veszteséget kénytelen
elkönyvelni a 2400 lakása miatt. Vannak családok,
akik milliós vagy több milliós tartozást halmoztak fel.
Hogyan volt ez lehetséges? Kérdezik sokan, joggal.
Bérlőink számos esetben nem, vagy csak
elmaradással fizetnek. Az előző évtizedben viszont a
Vagyonkezelőnek nem volt egységes és következetes
gyakorlata a tartósan nem fizetőkkel szemben. A
Vagyonkezelő ma már egységes elvek mentén jár el
és a második hónapban írásban szólítja fel a bérlőt, ha
nem fizeti a lakbért. Ha ez nem hoz eredményt, jelzi ,
hogy milyen lépés következik, vagyis a harmadik
hónapban felmondja a bérleti szerződést. Ettől
kezdve már jogcím nélküli lakónak számítanak a nem
fizetők, ami magával hozza a bérleti díj kétszeresét
jelentő használati díj kivetését is. Ezután indítják el a
pert, így a bérlőknek nem halmozódik fel három-négy
hónapnál nagyobb tartozása, sőt a 2-3 havi lakbér- és
rezsi tartozás még kezelhető a szociális ellátás
keretében. A másik ok a hatalmas összegű tartozások
összegyűlésében, hogy voltak, akik esetleg a lakbért
fizették, de a távfűtést nem. Volt olyan esztendő,
hogy 1 00 milliós összeget inkasszáltak, emeltek le az
önkormányzat számlájáról a távfűtést nem fizető
bérlőink helyett. Ma már ez sem lehetséges.
Kevesen tudják, hogy a bérlőink által befizetett
lakbér nem kis részét (30-40%-át) a társasházak közös
költségére kell tovább utalnunk. Vagyis a lakbér nagy
része a társasház közös költsége és felújítási
alapjának költsége. Sokszor a szociális lakbért fizető
bérlő alig fizet többet, mint egy tulajdonos. Ha a
bérlő nem fizeti a lakbért, akkor a Vagyonkezelő
nemcsak a lakbérhez nem jut hozzá, de mivel minden
esetben jogkövető módon kell eljárjon, neki ki kell
fizetni a bérlőnk helyett ezeket a közös költségeket.
Gyakran a társasházak közös költségét nagyobb
részben csak a lakásainkat üzemeltető Vagyonkezelő
fizeti be rendszeresen, a többi tulajdonos nem.
A jelenlegi rendszerrel mindenki elégedetlen. A
bérbeadó önkormányzatnak növekvő veszteséget
jelent a bérlakások üzemeltetése. A
Vagyonkezelőnek a szűkös bevételekből az
életveszély elhárításán kívül alig marad módja érdemi
felújítások elvégzésére, ezért a lakásgazdálkodást
kevés sikerélmény kíséri . Ráadásul helyzetéből
adódóan a veszteségeket csökkenteni kívánó
önkormányzat és a korszerűtlen, rossz állapotú
lakásokban élő, elégedetlen bérlők között őrlődik,
mert a bérlőink úgy érzik, hogy a ottfelejtették őket a
20. század közepének komfort fokozatán.

Elégedetlen a bérlakás igénylő, aki nem képes a piaci
lakbért (albérleti díjat) kifizetni , ám szívesen vállalná
az ennek harmadát vagy negyedét jelentő
önkormányzati lakbér megfizetését. Az igénylőknek
évekig kell várnia, teljes bizonytalanságban, hogy
bérleti jogot kaphasson. És ha ez a rengeteg igénylő
közül valakinek a csodával határos módon sikerül is,
öröme csak addig tart, míg beköltözik, mert másnap
már bérlőnkké válva, beáll az elégedetlenek sorába.
Kőbánya 201 0-ben megválasztott új vezetésének
ezzel a dermesztő múlttal kellett szembesülni és
dönteni: vagy elkezdünk ténylegesen is gazdálkodni a
bérlakásainkkal, vagy megvárjuk, míg a lakásaink -
állapotuk további pusztulása mellett - lassan
felzabálják a kerület költségvetését. Nem könnyű
felelősséggel vállalni emberileg nehéz és fájdalmas
döntéseket, melyek eredményét lehet, hogy csak
gyermekeink fogják élvezni. De az örökölt helyzetből
csak szigorú, következetes, éveken át logikailag
egymásra épülő intézkedések sorozatával lehet
kimászni.

Amiket tudatosítanunk kell:
1 . A lakhatás annak ellenére, hogy alapfeltétele az
emberi életünknek, pénzbe kerül, amit valakinek ki
kell fizetni . Ahogy a boltban sem sértődhetünk meg,
ha fizetés nélkül nem kapunk kenyeret.
2. Az önkormányzat szigorú jogszabályok alapján, a
helyi közösség vagyonát kezeli , el kell számolni
feléjük. Ezért nem bánhat vele úgy, mint a sajátjával.
Jogtalan előnyhöz senkit nem juttathat. Nem
tekinthet el egyetlen esetben sem a lakhatás
költségeinek megfizetésétől.
3. Aki önkormányzati bérlakásban lakik az a kerület
vagyonában lakik. Fizetővendég. Fizető is, vendég is.
Jogokkal és kötelezettségekkel, vagyis elvárható
tőle, hogy fizessen és képes legyen a lakóközösségbe
beilleszkedni.
Eddigi intézkedéseink közé tartozik a lakásrendelet
szigorítása, melynek eredményeként csak azok
kaphatnak bérleti jogot, akiknek bejelentett, tartós
munkaviszonyuk van. Csak határozott idejű bérleti
jogviszonyt létesítünk. Felmondjuk azok bérleti
jogviszonyát, akik renitens módon viselkednek és
megkeserítik az ottlakók életét. Azokkal, akik
tartósan nem fizetnek és nagy tartozást halmoznak
fel anélkül, hogy együttműködnének a Bárkával
(családsegítő központ) , az önkormányzattal és a
Vagyonkezelővel, nem kötünk új bérleti szerződést,
ahogy jogerős bírósági ítélet után sem. Akiket jogerős
bírósági ítélet után a végrehajtó lakoltat ki , 1 0 évig
nem adhatnak be lakáskérelmet. Ezzel párhuzamosan
kérünk mindenkit, hogy fizetési problémák esetén
minél hamarabb keresse fel a Bárka, i lletve az
önkormányzat szociális szakembereit, hogy
jogosultság esetén időben tudjunk segítséget
nyújtani .

Weeber Tibor alpolgármester

ÖNKORMÁNYZATI HÍRMONDÓ
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Helyi védelem alá kerül a Felsőrákosi
rétek nagy része

Agócs Zsolt önkormányzati képviselő arról adott
tájékoztatást, hogy mintegy hét évnyi megelőző munka
eredményeként még az idén helyi védelem alá kerülhet
Kőbánya területén a Rákos-patak északi részén elhelyezkedő,
a már eleve védett mocsarakkal együtt, mintegy 1 88 hektárnyi
terület. Az egyeztető-informális megbeszélésen a résztvevő
szakemberek és érintettek egybehangzóan támogatták az
eljárás lefolytatását. Ez az eljárás szükséges és szerves része a
tervezett történelmi és hagyományőrző emlékpark
kialakításának. Az sem elhanyagolható szempont, hogy a
környező kerületek „tüdejéről”, egybefüggő zöldterületének
megóvásáról van szó. Agócs Zsolt a 2006-os választási
programban ígéretet tett arra, hogy kérvényezni fogja a
védetté nyilvánítási eljárás elindítását. Az akkori politika
azonban nem támogatta a kezdeményezést. A mostani
ciklusban a képviselők ugyanakkor teljes egyetértésben
fogadták el az előterjesztést, így az kerületi támogatással
került a főváros illetékes szakbizottsága elé. Az ügy rövidesen
a Fővárosi Közgyűlés elé kerülhet. Ha a testület támogatja az
anyagot, akkor még idén fővárosi védelem alá kerül a terület.
Ekkor megkezdődhet a tulajdoni és terepviszonyok
rendezése, az illegális szemétlerakók és környezetkárosító
tevékenységek felszámolása és a történelmi nemzeti park
kialakítása. A képviselő eltökélt szándéka, hogy biztosítsák a
minél szélesebb körű tájékoztatást, hogy mindenki
megismerhesse környezetünk páratlan kincsét.

Megújuló közintézmények és közterek
Újhegyen

Mácsik András önkormányzati képviselő tartalmas írásban
számolt be az elmúlt időszak újhegyi fejleményeiről. Kifejtette,
hogy Újhegy korábban nem kapta meg azt a figyelmet, amit
megérdemelt: a közterek elhanyagoltak, közintézmények
leromlott állapotban voltak. Az elmúlt két és fél év azonban
korábban nem tapasztalt fejlődést hozott a városrésznek.
Tavaly megnyitott az Újhegyi Közösségi Ház, amely
lehetőséget biztosít a városrész lakóinak arra, hogy helyben,
utazás nélkül élvezhessék egymás társaságát és a széles
programkínálatot. Felújították az újhegyi Csodafa Óvoda és az
Aprók Háza Óvoda vizesblokkjait. Az Aprók Háza Óvodában új
csoportszobát hoztak létre. Sikeresen pályáztak az Ovi-Foci
program keretében műfüves focipálya megvalósítására,
amelyet ünnepélyes keretek között avattak fel a hazai
sportélet számos jelentős képviselője jelenlétében. A
Széchenyi István Általános Iskola tornatermében és a
kapcsolódó helyiségekben nyílászáró-csere valósult meg. Az
újhegyi rendelőintézetben elvégezték a lapos tető
szigetelését, a nyílászárók cseréjét, a vizesblokkok részleges
felújítását, valamint biztonságtechnikai beruházásokra is sor
került. Tavaly májusban adták át az újhegyi Szivárvány
Gondozóház beépített tetőterét, ahol magas
komfortfokozatú két ágyas szobákat alakítottak ki.
A Színes Város Projekt új színt hozott Újhegyre: a
környezethez illeszkedő, a felújított panelházakkal színben
harmonizáló, stilizált növényekkel díszített festmények 400
négyzetméter falfelületet érintenek a Bányató utcában. A
városrész és környezetébe a tavasszal 40 db kőris, juhar, hárs
facsemeték kerültek kiültetésre. A gyalogosközlekedés

megkönnyítése érdekében útfelújítást végeztek a Gergely
utcában és a lakótelep belső mellékútjain, továbbá a házak
közötti lépcsők egy részét is korszerűsítették. A sétány végét
és a bevásárló udvart keresztező autósúton gyalogátkelő
helyet létesítenek. A rendezettebb parkolás biztosítása
érdekében parkolóhelyeket jelöltek ki a Tavas utcában és a
Banyató utca, Szőlővirág utca közötti belső szerviz utakon.
A közbiztonság javítása érdekében tavaly októberben átadták
az Újhegyi Körzeti Megbízotti irodát az Újhegyi sétány 1 6.
szám alatt. Az iroda ügyeleti és tartózkodási helyként szolgál
napi 24 órában a két körzeti megbízott számára. Pályázatot
írtak ki 1 0.000.000 Forint erejéig társasházi kamera rendszer
létesítéséhez nyújtandó támogatásra lakóközösségek részére.
Döntöttek a lakótelep közvilágításának bővítéséről is, ennek
megfelelően a Pára utcában és Pázsitfű utcában kiépítették a
közvilágítást.
Mácsik András bízik abban, hogy az eredmények mellett
további megvalósult fejlesztésekről számolhat be a
közeljövőben. Észrevételekkel a következő email címen lehet
a képviselőhöz fordulni: andrasmacsik@gmail.com

Eladó két egyszobás önkormányzati lakás

A Kőbányai Önkormányzat pályázat útján kívánja értékesíteni
a Szállás és a Bolgár utcában lévő egyszobás lakásait. Az
ingatlanok értékesítésének pályázati lebonyolítását a
Kőbányai Vagyonkezelő ZRt. Végzi.
A Szállás u. 1 6/b. I. 20. szám alatti, 38375/0/A/20 hrsz. alatt
felvett, 1 /1 arányban önkormányzati tulajdonú, egy szobás, 22
m2 alapterületű, komfortnélküli lakás helyiségei: egy szoba,
konyha. A lakás műszaki állapota: felújítandó; az ingatlan közös
költsége: 1 2.570,-Ft/hó; az ingatlan minimális eladási ára:
1 .539.000,-Ft; az ingatlan tulajdoni hányada: 1 42/1 0000
A Bolgár u. 1 2. fszt. 5. szám alatti, 41 774/0/A/5 hrsz. alatt
felvett, 1 /1 arányban önkormányzati tulajdonú, egy szobás, 1 5
m2 alapterületű szükséglakás helyiségei: egy szoba. A lakás
műszaki állapota: felújítandó; az ingatlan közös költsége:
5.370,-Ft/hó; az ingatlan minimális eladási ára: 81 0.000,-Ft.; az
ingatlan tulajdoni hányada: 61 5/1 0000.
A pályázati feltételekkel kapcsolatosan érdeklődni lehet: A
pályázati feltételeket és az eljárást tartalmazó tájékoztató
anyag a Pályáztató székhelyén működő pénztárában
vásárolható meg, bruttó 1 5.000,-Ft vételáron a Kőbányai
Vagyonkezelő Zrt. (1 1 07 Budapest, Ceglédi utca 30.) hivatalos
nyitvatartási idejében: hétfő: 1 4:00 - 1 7:30, szerda: 8:00 –
1 6:00, péntek: 8:00 - 1 1 :30.A pályázattal kapcsolatos
kérdésekre Hermann Ernő, (tel: 666-2792), vagy Nikodém
Károlyné (tel: 666-2721 ) ad felvilágosítást.
Az ingatlanokmegtekintése: 201 3. június 27. – július 30. között
lehetséges, telefonon egyeztetett időpontban
A pályázatok leadásának helye és időpontja: Kőbányai
Vagyonkezelő Zrt. 1 1 07 Budapest, Ceglédi utca 30. főépület, I.
emelet 1 03. iroda – Nikodém Károlyné 201 3. július 31 . (szerda)
1 000 óráig
A Szállás utcai lakás pályázat elbírálásának helye és időpontja:
Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. 1 1 07 Budapest, Ceglédi utca 30.
Főépület II. emelet Nagytárgyaló 201 3. augusztus 2. (péntek)
1 0:30 óra - közjegyző jelenlétében. A Bolgár utcai pályázat
elbírálásának helye és időpontja: Kőbányai Vagyonkezelő Zrt.
1 1 07 Budapest, Ceglédi utca 30. Főépület II. emelet
Nagytárgyaló 201 3. augusztus 2. (péntek) 1 0:00 óra -
közjegyző jelenlétében.
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Mittehetünka nyaklánckitépéselkerülése
érdekében?

Anyaklánc-kitépés elterjedt bűnelkövetési magatartás, sok esetben
a sértettekmaguk is hozzájárulnak a bűncselekmény elkövetéséhez
az elővigyázatlan magatartásukkal. Az elkövetők kifigyelik a
nyakukban értékes aranyékszereket hordó hölgyeket, és
másodpercek alatt letépik azokat az erre alkalmas pillanatban.
Lehetőleg ne viseljünk a nyakunkban fedetlenül, jól látható módon
arany ékszereket, nyakláncokat ha utcára megyünk! Ez fokozottan
igaz, ha este, egyedül, és tömegközlekedéssel utazunk. Ne menjünk
kihalt, néptelen helyre ékszerekkel a nyakunkban! A
tömegközlekedési járműveken ne üljünk az ablakhoz, mert sok
esetben a jármű indulása előtt az ablakon benyúlva tépik le a
nyakláncot a nyakunkról. Ha semmi módon nem szeretnénk letenni
az ékszereinket, akkor sállal, kendővel takarjuk azt el a nyakunkban!
Ha azt észleljük, hogy valaki kifigyeltminket, igyekezzünk forgalmas
helyre menni, mások társaságában maradni, esetleg az ékszerünket
elrejteni. Mit tehetünk, ha megtörtént a baj? Ha vannak járókelők a
közelben kiabáljunk, kérjünk segítséget, hívjuk fel magunkra a
figyelmet. Közeli boltból, intézményből segítséget kérni,
rendőrséget azonnal értesíteni. Fontos, hogy az elkövetőt minél
inkább meg tudjuk jegyezni, az arcát, egyedi jellegzetességeit, ami
alapján könnyebben beazonosítható lehet a büntetőeljárás során.
Forrás: Kőbánya.hu

Védekezzünka trükkös lopásokésa
nyaklánckitépésellen!

A trükkös lopások „klasszikus” vállfaja, amikor az idős emberek
otthonába valamilyen csellel bejutva viszikel készpénzüketés egyéb
értéktárgyaikat. Ehhez a fajta bűncselekményhez az elkövetők a
megvalósítási formák széles tárházát alkalmazzák, hogy valamilyen
„hihető” trükkel a kiszemelt idős ember közelébe férkőzzenek. A
trükkös lopások során jellemző, hogy a kiszemelt idős embertől
előzetesen igyekeznek minél több információt megszerezni az
élet/családi körülményeiről, majd ezeket felhasználva, magukat
ismerősnek kiadva férkőznek a közelükbe, az otthonukba. Az
egészségügyi intézményekben vagy különféle ügyintézések során
várakozás közben beszédbe elegyednek és segítőszándékot
mutatva törekednek minél több személyes adathoz jutni a
kiszemelt áldozatról. Előfordul, hogy vezetékes telefonon keresik
meg az idős embert, és hosszan beszélgetve vele informálódnak
életkörülményeiről, családtagjairól, szokásairól. Ezért nagyon fontos
az idős emberek ébersége, körültekintő magatartása, hogy
megóvhassák magukat az ilyen jellegű bűncselekményektől. Az
áldozattá válás elkerülése érdekében soha ne nyisson idegennek
azonnal ajtót, elsőként csak a kitekintő ablakon, vagy a beakasztott
biztonsági lánc engedte résen keresztül kommunikáljon az Önhöz
váratlanul becsengetővel! A különféle szolgáltatók vagy
önkormányzat, nyugdíjfolyósító képviselőjeként váratlanul
becsöngető személyek esetében győződjön meg - igazolvány
ellenőrzéssel- az elmondottak valóságtartalmáról! Soha ne tartson
nagyobb összeget otthonában! Akészpénzét ne tartsa egy helyen a
nyugdíjszelvényével! Senki idegen unszolására ne vegyenek fel a
folyószámlájukról pénzt! Ismeretlen személy telefonhívása esetén, a
családtagjukra vonatkozó esemény hallatán (baleset stb.)
családtagjuk visszahívásával mindig győződjenek meg az
elhangzottak valóságtartalmáról. Amennyiben ez nem lehetséges,
semmiképpen se tegyenek készpénzt a kért helyekre! Ha különféle
árukat felkínálva szólítják meg, ne engedjék be az otthonukba az
árusokat! Forrás: Kőbánya.hu
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Közösügyvoltazárvízivédekezés

Megannyi civil intézmény, önkéntes és rendvédelmi dolgozó mellett
több kőbányai vagy kőbányához köthető szervezet is részt vett az árvízi
védekezésben. A Katasztrófavédelem X. kerületi Hivatásos
Tűzoltóparancsnokság, a X. kerületi Rendőrkapitányság rendészeti
osztálya, a Wolf Polgárőrség és Önkéntes Tűzoltó Egyesület, az Alfa
Polgárőr Egyesület, a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat és a Dr. Sztanek
Endre Alapítvány tagjai is aktívan részt vettek a gátak építésében, a
homokzsákok töltésében, a kitelepítésben és a befogadó épületek
előkészítésében, berendezésében. Kőbánya mindenkinek köszöni a
munkájátésbüszkén tekintazáldozatoshelytállásukra!

NévszponzortkeresaKSCsakkszakosztálya

Az elmúlt időszakban a Kőbánya SC (KSC) sakkszakosztálya az ország
egyik legerősebb utánpótlás-nevelő műhelyévé vált. 2012-ben hosszú
játékidőben 3 játékos 4 kategóriában lett országos bajnok, a rapid
országos bajnokságon további egy aranyérmet szereztek. Több érmet
szereztek az országos ifjúsági csapatversenyeken is. A jó sorozat idén is
folytatódott, hiszen májusban megnyerték a 10 év alattiak 2013-as
országosrapidbajnokságát.
A gyermek- és ifjúságnevelő sakkszakosztály támogatót keres, amely
nevét felvenné a csapat nevébe, hirdetnék a nemzeti és a budapesti
bajnokságokban, az országos ifjúsági versenyeken, valamint a kisebb
versenyeken. Megjelenítenék a támogatót az egyesületi pólókon.
Ígérhetik, hogy a gyermekek a jövőben is számos kiemelkedő
eredménnyel járulnának hozzá a névadó támogató hírnevének
öregbítéséhez. A támogatásból meg tudnák oldani a versenyzők
megtartását, a nagyobb versenyekre az edzői kíséretet, valamint az
indulást – az anyagiak hiányában nem vállalt – vidéki és külföldi
versenyeken.További információ:www.kobanyasc.hu

Ingyenes angol baba-mama klub
indult

Az újhegyi ingyenes angol nyelvű baba-mama klub a nyári
időszakban is megtartja összejöveteleit, várják szeretettel az
anyukákat és a kisgyermekeket!
Érdeklődés a 0670/949-21 38-as számon vagy az
ujhegy@mumsenglishclub.hu e-mail címen.

NyáriúszótáborgyerekeknekKőbányán

ASTÍLUSKőbányai Úszóiskola és SportEgyesület szeretettel várminden
4 évet betöltött gyermeket nyári úszótáborába az alábbi időpontokban
az Újhegyi Uszodába: turnus VII.15.-19.; turnus VII.22.-26.; turnus VII.29.-
VIII.2.
Ára: 18.000.-Ft/fő/hét, kőbányai lakosoknak: 17.000 Ft, testvér
kedvezmény: - 2.000 Ft.Az ár magában foglalja a napi két úszást,
háromszori étkezést, mozgáskoordinációs torna – és játékos
sportfoglalkozásokat. A tábor ideje alatt lehetőség van csak az
úszófoglalkozásokon való részvételre is előzetes jelentkezés alapján, a
létszám függvényében. Ára: 1 .500 Ft/alkalom. Jelentkezés, a jelentkezési
lap kitöltésével és 5.000 Ft előleg befizetésével. Érdeklődni lehet az
alábbi telefonszámokon: 06 30 999 5120 Major Judit, 06 30 443 7137
TörökIrén.Ajelentkezésfolyamatos, a helyfüggvényében.

Újhegyen takarított az MSZP
kőbányai szervezete

Nyár eleji nagytakarítást szervezett júniusban az MSZP
kőbányai szervezete Újhegyen. A lakótelep Hang utcai
játszóterének kitakarítása előtt a párt olyan jövőbeni
elképzeléseiről kaphattak tájékoztatást a kerületiek, mint az
épületkorszerűsítést segítő panelprogram felélesztése vagy
a közbiztonság javítása. A lakosság segítségét is kérték az
mszp-s politikusok a Hang utcai játszótér rendbetételéhez,
hiszen mint azt Somlyódy Csaba, a szocialista párt
önkormányzati képviselője elmondta: tapasztalata szerint a
társadalmi munkában rendbe tett környezetre később
jobban vigyáznak az ott lakók. A Horváth Csabával, az MSZP
fővárosi frakciójának vezetőjével és Lukóczky Károllyal, a
választási körzet szocialista vezetőjével közösen
meghirdetett környezetszépítési akcióban letisztították a
játszótéri csapot, összesöpörtek, és szemetet szedtek. A
kicsiknek rajzversenyt is hirdettek a politikusok, akik közül
Horváth Csaba hívta fel a kerületiek figyelmét a szocialista
párt jövőbeni fejlesztési elképzeléseire, így a közbiztonság
javítására, a panelprogram folytatásaként a homlokzatok
szigetelésére, a nyílászárók cseréjére és a fűtési rendszer
modernizálására. Forrás: Kőbánya.hu
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